



## 傳承半世紀智慧 開啟全球化視野



### ● 歷史傳承與教育願景

創校於 1968 年，座落蘭陽平原，歷經五十載萃鍊，致力於純樸校風中培育具感恩心與競爭力的學子。

### ● 在地特色與永續校園

背倚隘丁山，坐擁四公頃綠地，將多雨挑戰轉化為教育契機，結合農漁村情懷打造永續經營的綠色學校。

### ● 全人教育與卓越才藝

直笛團歷史悠久，以悠揚樂音涵養美學；機制完善的體育班，培育出具備永不放棄精神的體育菁英。

### 學校特色

### ● 科技領航與多元發展

身為數位學習前導學校，落實生生用平板。設有科技中心與標準 400 米跑道，提供學子多元探索的舞台。

### ● 邁向國際，共創未來

我們致力翻轉偏鄉，培育具備在地情懷與國際競爭力的未來公民，誠邀國際夥伴見證科技與傳統的交織。



Contact Us

(03)9903060分機205

For More Information



<https://www.whjh.ilc.edu.tw/>



# LEGACY WISDOM GLOBAL VISION



## ● Legacy & Vision

Founded in 1968, Wenhua has spent over half a century nurturing grateful, resilient, and globally competitive students through its rich traditions.

## ● Sustainable & Green Campus

Nestled at the foot of Mt. Aiding, our four-hectare 'Green School' transforms environmental challenges into sustainable, place-based educational assets.

## ● Excellence in Arts & Athletics

From our Recorder Ensemble to our athletic programs, we foster a blend of aesthetic harmony and a resilient, 'never-give-up' competitive spirit.

## ABOUT US

## ● Innovation & Technology

As a pioneer in digital learning, our Technology Center and One Tablet per Student' initiative empower students to unlock their future-ready creativity.

## ● Global Partnership

We warmly invite global partners to witness how our educational programs empower rural youth to evolve into globally-minded, world-ready citizens.



Contact Us

(03)9903060#205

For More Information



<https://www.whjh.ilc.edu.tw/>